
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 15. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 321
Vil ministeren bekræfte, at det årlige antal politianmeldelser og afgjorte sager
altid har været så lille, at man ikke ville kunne gennemføre en undersøgelse
af vold mod svin alene vha. sådanne sager i 2010 og med afrapportering til
Fødevareudvalget i 2011 som lovet, og at det allerede fra det tidspunkt, hvor
det besluttedes alene at bruge afgjorte politianmeldte sager, er forudsigeligt,
at forundersøgelsen først kan gennemføres flere år senere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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